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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

§ 13   

Genomförandebeslut för del av idrottsfunktion på Anna 

Whitlocks gymnasium 

Beslut 

1. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens förslag om 

uppförande av omklädningsrum i Anna Whitlocks 

gymnasium till en hyresgenererande projektkostnad om 2,9 

mnkr. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 
 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

1 augusti 2017, dnr 2.6.3-6841/2016. 

 

En ny gymnasieskola uppförs på Hantverkargatan 29, 

Kungsholmen, för 2 200 elever enligt beslut i 

utbildningsnämnden 20 oktober 2016. Uppgradering av data och 

IT, ny cafélösning för ökad elevkapacitet, större bibliotek samt 

verksamhetsanpassningar har beställts av förvaltningen inom 

ramen för delegation. I tidigare ärende var skolans 

idrottsfunktion inte löst utan utredningar pågår. Som en del av 

idrottslösningen föreslår förvaltningen en byggnation av 

omklädningsrum inom Anna Whitlocks gymnasium för att ge 

möjlighet till idrott utomhus. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts av avdelningen för ekonomi och styrning i 

samarbete med gymnasieavdelningen. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

1. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens förslag om 

uppförande av omklädningsrum i Anna Whitlocks 

gymnasium till en hyresgenererande projektkostnad om 2,9 

mnkr. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta.  

 
Särskilt uttalande 

Cecilia Brinck m.fl. (M) anmälde ett särskilt uttalande enligt 

nedan: 

 

Stockholms stad har ett behov av utbyggd kapacitet inom 

gymnasieskolan för kommande år.  
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Vi var dock skeptiska till denna lösning från början på grund av 

oproportionerligt höga kostnader. Vi delar visserligen 

ambitionen att bygga ut skolkapaciteten för att svara mot en 

växande stads behov, men vi anser att den överordnade 

principen måste vara att stadens medel ska gå till att bekosta 

undervisning, inte lokaler och administration. 

 

Att det i detta skede fortfarande saknas en lösning på hur 

idrottsundervisningen ska bedrivas är mycket otillfredsställande. 

Det är direkt oansvarigt att slå sig för bröstet för att det ska 

byggas en ny, fin skola, utan att ta ansvar för hur detta ska lösas. 

 
Ersättaryttrande  

Christian Carlsson (KD) hänvisade till det särskilda uttalande 

från Moderaterna. 

 


